
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 2. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 1
I forlængelse af ministerens besvarelse af spørgsmål 447 (folketingsåret 2023-24) bedes 
ministeren redegøre for, om det er korrekt, at den omtalte rapport fra 2014 tegner et 
tydeligt billede af, at det især er på hovedlinjen (København-Aarhus), at det vil give en 
markant større negativ effekt for togpassagererne end nye togstop på mindre befærdede 
togstrækninger som f.eks. Vejle-Herning-Struer, hvor Gadbjerg ligger. Vil ministeren lige-
ledes beskrive, hvor stor negativ betydning det vil have for togpassagererne, hvis der blev 
etableret et stop i Gadbjerg?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Lorentzen 
Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Prehn
formand
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